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Številka: 03201-3/2017                                                                                                          TOČKA 4 

Datum:   16.03.2017 

 
 

Z A P I S N I K 
5. izredne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 15.03.2017 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 17 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko (od 1810), Klajnšek Rok, Kavaš An-
dreja, Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter 
Martina, Rožman Romana, Stajnko Doroteja, Strnad Matjaž, Trstenjak Zvonimir. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Vanja Jus, Janja Šijanec - strokov-
ne službe, Drago Žura - predsednik nadzornega odbora, Metka Oberlajt - zapisnikar. 
 

2. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 5. izredne seje Občinskega sve-
ta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
3. Obravnava in potrditev Novelacije dokumenta identifikacije investicijskega projekta za 

»Ureditev povezovalne poti Spodnje Hoče- Križna kapela. 
4. Obravnava in potrditev Rebalansa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2017 – po skraj-

šanem postopku. 

 

 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 
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3. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV NOVELACIJE DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE  

INVESTICIJSKEGA PROJEKTA ZA »UREDITEV POVEZOVALNE POTI  
SPODNJE HOČE- KRIŽNA KAPELA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Novelacijo dokumenta identifikacije investi-
cijskega projekta za »Ureditev povezovalne poti Sp. Hoče – Križna kapela«. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV REBALANSA PRORAČUNA OBČINE  
HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2017 – po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 
 
Seji se je pridružil svetnik Janko Jurgec. 
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič, ki meni, da je bilo gradivo posredovano prepozno, saj bi 
tako obsežna gradiva morali dobiti vsaj 14 dni pred sejo. Rok Klajnšek prav tako meni, da bi morali 
gradivo dobiti prej.  
Srečko Ornik je vprašal, če so v projektu glede premoženjsko pravnega urejanja proizvodne cone 
povrnjeni tudi stroški dela. 
 
Župan Marko Soršak je povedal, da so s strani države povrnjeni stroški odvetnikov, geodetov, ur-
banistov, stroški dela s strani občinske uprave niso vključeni. 
 
Anton Obreht je predlagal, da bi k dokumentu dodali povzetek sprememb na prihodkovni in od-
hodkovni strani. 
 
Strokovna sodelavka Janja Šijanec je dodala, da so spremembe navedene v alinejah na začetku 
obrazložitev. 
 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 



 

3 

 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Rebalans proračuna Občine Hoče-Slivnica za 
leto 2017 - po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 4:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, pre-
mičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2017. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
 
Župan Marko Soršak se je vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in ob 1815 sejo zaključil. 
 
 
Zapisala:                             

Metka Oberlajt, dipl. upr. org.                                                               ŽUPAN 

dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. 
inž.  

 


